



This event is officially authorized and licenced by the Austrian Gymnastics Federation concerning to FIG rules.

APPROVED
international EVENT!

**Österreichischer
Fachverband
für Turnen**
oeft.at

Austrian Gymnastics Federation
A-1040 Wien, Schwarzenbergplatz 10
Tel. +43 1 505 51 79 ■ office@oeft.at

Vienna, Dec. 30, 2016

Bestätigung über die Genehmigung einer internationalen Veranstaltung

Confirmation about Authorization of an international Event

Als offizielles nationales Mitglied des Internationalen Turnerbundes (FIG) bestätigen wir hiermit, dass der

As official national member of the International Gymnastics Federation (FIG) we herewith confirm that the

4th International "Waldviertel Cup" in Acrobatic Gymnastics, Waidhofen/Thaya, AUT, May 6-7, 2017

eine von uns entsprechend den aktuellen FIG-Vorschriften genehmigte und frei gegebene Veranstaltung ist. Wir würden uns über zahlreiche internationale Teilnehmer aus anderen FIG-Mitgliedsverbänden an dieser Veranstaltung sehr freuen!

is an approved and licenced event, according to the current FIG rules. We would be very happy about numerous international participants from other FIG member federations in this event !

Für die **weitere Kommunikation** nehmen Sie bitte direkten Kontakt mit der auf der Veranstaltungs-Ausschreibung angeführten Adresse der Organisatoren auf.

*For **further communication** please be so kind to directly contact the organizer's address, you will find on the event invitation.*

Robert Labner
Secretary General